
 
 

BRM.0012.9.3.2021 

 

Protokół  Nr  23/2021 

z posiedzenia Komisji Sportu i Młodzieży Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego w dniu  20 kwietnia 2021 r. 
 

w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość  

 ----------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Czas z trwania posiedzenia  10.30 – 10.50                 
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 
 

Przewodniczący:   - Waldemar Kwiatkowski, 

członkowie:     - Grzegorz Piński, 

     - Jarosław Kopeć, 
 

nieobecny:    - Dobromir Szymański. 
 

Listę obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył i prowadził Pan Waldemar Kwiatkowski – 

Przewodniczący Komisji, który na podstawie listy obecności stwierdził,  

że w obradach Komisji uczestniczy 3 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji 

wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  
 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Nie było zmian do porządku obrad. 
 

Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 22/2021 z 23.03.2021 r. posiedzenia Komisji.  

4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2020 r.  

5. Przedstawienie planu imprez sportowo – rekreacyjnych przygotowywanych przez 

OSiR Inowrocław na okres wiosenno – letni 2021.  

6. Sprawozdanie ze stanu obiektów sportowych przed sezonem letnim. 

7. Sprawy wymagające opinii Komisji.  

8. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 22/2021 z 23.03.2021 r. posiedzenia Komisji. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 22/2021 z 23.03.2021 r. posiedzenia Komisji? 
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Głosowanie:  za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0 

 

Ad 4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2020 r. 

 -  załącznik nr 2  do protokołu. 
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła materiał. 

 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Pytań do przedstawionego materiału nie było. Przystępujemy do głosowania. 

 

- Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2020 r.: 

głosowanie:    za – 3,  przeciw – 0,  wstrzym. się – 0. 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Sportu i Młodzieży podjęła uchwałę  

nr 1/2021 o pozytywnym zaopiniowaniu sprawozdania z wykonania budżetu Miasta 

Inowrocławia za 2020. 

- Informację o przebiegu wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum Kultury  

w Inowrocławiu za 2020 r.: 

głosowanie:    za – 3,  przeciw – 0,  wstrzym. się – 0. 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Sportu i Młodzieży podjęła uchwałę  

nr 2/2021 o pozytywnym zaopiniowaniu informacji z wykonania planu finansowego 

Kujawskiego Centrum Kultury za 2020 r.   

-  Informację o przebiegu wykonania planu finansowego Biblioteki Miejskiej  

im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu za 2020 r.: 

głosowanie:    za – 3,  przeciw – 0,  wstrzym. się – 0. 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Sportu i Młodzieży podjęła uchwałę 

nr 3/2021 o pozytywnym zaopiniowaniu informacji z wykonania planu finansowego 

Biblioteki Miejskiej im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu za  2020 r. 

-  Informację o stanie mienia komunalnego Miasta Inowrocławia za rok 2020: 

głosowanie:    za – 3,  przeciw – 0,  wstrzym. się – 0. 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-
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Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Sportu i Młodzieży podjęła uchwałę 

nr 4/2021 o pozytywnym zaopiniowaniu informacji o stanie mienia komunalnego Miasta 

Inowrocławia za rok 2020. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww.  Sprawozdania. 

Ryszard Brejza – Prezydent Miasta Inowrocławia: 

Chciałbym podziękować Panu Przewodniczącemu i Radnym za przegłosowanie tych 

uchwał wcześniejszych. Dziękuję bardzo.  

 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Nie ma za co. Budżet i tak był ciężki, mamy pandemię, w związku z tym to jak sobie 

poradziliśmy z tym budżetem to jest zasługa Pana Prezydenta i wszystkich 

urzędników Rady Miasta.  

 

Ryszard Brejza – Prezydent Miasta Inowrocławia: 

Nasza wspólna. Będziemy kiedyś to wspominali po latach jako wspomnienie 

pokolenia tego koronowirusowego czy covidowego. Musimy przez to przejść i ja 

bardzo dziękuję, jestem bardzo wdzięczny, bo to jest dla mnie wyróżnienie, że 

możemy razem ponosić tutaj odpowiedzialność za Miasto, i że sobie radzimy przy 

tych wszystkich problemach jakie nas i mieszkańców spotykają. Także jeszcze raz 

bardzo dziękuje.  

 

Ad 5. Przedstawienie planu imprez sportowo – rekreacyjnych 

przygotowywanych przez OSiR Inowrocław na okres wiosenno – letni 2021 - 

załącznik nr 3  do protokołu.  

 

Magdalena Klimek – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji: 

Przedstawiła materiał.  

 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytania do tego materiału? Jeżeli nie, to ja przede wszystkim  chciałbym 

złożyć dla Pani Dyrektor i wszystkich pracowników ogromne podziękowania za to 

jak sobie radzicie i dajecie możliwość mieszkańcom Miasta korzystania z różnych 

form tej rekreacji ruchowej, bo jest nieodzowna i bardzo ważna, ponieważ jesteśmy 

sprawdzani przez tą pandemię z tym jak potrafimy sobie radzić i tutaj Ośrodek Sportu 

i Rekreacji wzorowo, wręcz te wszystkie zadania nałożone na nie spełnia, także 

wielkie gratulacje i składam serdeczne podziękowania na Pani ręce, dla wszystkich 

pracowników OSiRu. 

 

Ad 6.  Sprawozdanie ze stanu obiektów sportowych przed sezonem letnim 

 - załącznik nr 3  do protokołu.  

 

Magdalena Klimek – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji: 
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Przedstawiła materiał.  

 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Zapytam może, a jak sprawa z basenem otwartym na ten rok będzie wyglądała? Nadal 

będzie zamknięty? 

 

Magdalena Klimek – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji: 

Prawdopodobnie trzeba się z tym liczyć ze względu na to, że ekspertyzy tak jak już 

kiedyś było powiedziane, ekspertyza w październiku 2019 r. wykazała jednak 

pewnego rodzaju niebezpieczeństwa takie techniczne, w związku z tym myślę, że 

będę musiała po raz kolejny podjąć taką decyzję z tym, żeby go po prostu nie 

uruchamiać. Śledzimy na bieżąco środki finansowe, które mogłyby stanowić 

poważne dofinansowanie, jednakże przynajmniej w stanie obecnym nie ma takiej 

możliwości. Jestem cały czas pod nadzorem Pani Naczelnik Magdaleny Kaiser i nasze 

wszystkie rzeczy, które są powiedzmy realizowane, są uzgadniane i jest to ścisły 

nadzór jeśli chodzi nad Ośrodkiem Sportu i Rekreacji.  

 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Dziękuję bardzo, oczywiście wszyscy o tym doskonale wiemy, że Panie świetnie 

współpracują ze sobą. Ta współpraca jest naprawdę super, również z nami jako  

z  Komisją Sportu, także ja bardzo dziękuję.  

 

Jarosław Kopeć – członek Komisji: 

Chciałbym nam wszystkim mieszkańcom życzyć, żeby przede wszystkim można było 

normalnie z tych obiektów korzystać, bo to jest najważniejsze i sens istnienia tych 

obiektów, dlatego nam wszystkim życzę. Dziękuję.  

 

Ad 7. Sprawy wymagające opinii Komisji.  
 

Nie było. 

 

Ad 6. Sprawy bieżące.  
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

W tym punkcie żadnych spraw nie było. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji. 

Przewodniczący 

Komisji Sportu i Młodzieży 

 

Waldemar Kwiatkowski 
Protokółowała 

 

Monika Kozioł 


